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Protokół Nr LXIV/2023 z LXIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 30 marca 2023 

roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 08:30 do 10:09. 

 

W sesji udział wzięli radni Gminy Kawęczyn oraz goście – zgodnie z listami obecności 

stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LXIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości.  

6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2023; 

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na 

lata 2023-2030; 

c) przyjęcia  Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania      bezdomności  zwierząt  na terenie  Gminy Kawęczyn  na  

rok 2023; 

d) przystąpienia Gminy Kawęczyn do realizacji Programu Ministerstwa 

Rodziny i Polityki Społecznej "Opieka wytchnieniowa" edycja 2023 oraz 

zasad realizacji przedmiotowego programu w Gminie Kawęczyn; 

e) udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na pokrycie części wkładu własnego w związku z 

realizacją Projektu, pn. „Budowa nowej linii kolejowej Turek-Konin”; 

f) konsultacji społecznych dotyczących zmian statutów sołectw Gminy 

Kawęczyn. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie LXIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Ad. 1. Otwarcie LXIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia LXIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 12-u 

radnych na stan 15-u, co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy 

Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  

Ad. 2. Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler przedstawił porządek obrad. Przewodniczący Rady 

Gminy  powiedział, że został poproszony o zmianę nazwy projektu uchwały w podpunkcie e), 

którego aktualna treść - projekt uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu własnego w związku z 

realizacją Projektu pn. „Budowa nowej linii kolejowej Turek-Konin”) otrzymałaby brzmienie – 

projekt uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. 

„Budowa nowej linii kolejowej Turek-Konin” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i 

Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej+ do 2029 roku. 
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Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jeszcze jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł o zmiany. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  P. Gebler przeprowadził głosowanie nad zaproponowaną powyżej 

zmianą nazwy projektu uchwały. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiana nazwy uchwały (z uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu własnego w związku z 

realizacją Projektu pn. „Budowa nowej linii kolejowej Turek-Konin”  na uchwałę w sprawie 

udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

pokrycie części wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Budowa nowej linii 

kolejowej Turek-Konin” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury 

Kolejowej – Kolej+ do 2029 roku); 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , 

Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  

NIEOBECNI (3) 

Beata Goślińska, Bożena Kolenda , Paweł Urbanek 

 

Następnie Przewodniczący P. Gebler przeprowadził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad z 

wprowadzoną zmianą. Odbyło się głosowanie jawne imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , 

Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  

NIEOBECNI (3) 

Beata Goślińska, Bożena Kolenda , Paweł Urbanek  

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3.Przyjęcie protokołu z LXIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi, co do 

protokołu z LXIII Sesji  Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. Zaproponował, 

aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady 
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Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono uwag do jego 

zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , 

Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  

NIEOBECNI (3) 

Beata Goślińska, Bożena Kolenda , Paweł Urbanek 

 

Protokół z LXIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 

Ad. 5. Wystąpienie zaproszonych gości.  

Głos w tym punkcie zabrał Wójt Gminy Jan Nowak, który wspólnie z Przewodniczącym Rady 

chciał pogratulować drużynie samorządowców zwycięstwa w Turnieju Halowej Piłki Nożnej. 

Wójt Gminy powiedział, że tradycją stało się zauważanie wydarzeń, które dotyczą naszej gminy. 

Nadmienił, że dlatego dzisiaj chcemy bardzo podziękować i  wręczyć skromne upominki za 

zdobycie I miejsca dla Gminy Kawęczyn w XXII Mistrzostwach Samorządowców Powiatu 

Tureckiego w halowej piłce nożnej, które odbyły się 18 marca bieżącego roku na hali sportowej w 

Dobrej. Wójt Gminy przypomniał, że na XXII edycję tego turnieju drużyna reprezentująca 

samorząd Gminy Kawęczyn zdobyła ten tytuł już 8 razy. Zwrócił uwagę na to, że pierwsze 

mistrzostwa wygraliśmy w 2011, a ostanie w tym roku, zaznaczając, że na pewno nie są to 

ostatnie wygrane mistrzostwa. Następnie poprosił o wystąpienie i wyczytał nazwiska osób, które 

tworzyły naszą drużynę samorządową, zaznaczając, że nie ma obecnego Tomka Musiałowskiego, 

któremu gratulacje i upominek zostaną wręczone w próżniejszym terminie. Drużyna składała się z 

następujących osób: Karol Michalak, Mateusz Pacześny, Marcin Mazurek, Zdzisław Kowalczyk, 

Łukasz Mila, Zbigniew Kwiatkowski, Sylwester Kasprzak i Tomek Musiałowski. 

 

Nastąpiło wręczenie gratulacji  przez Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy oraz 

wykonanie wspólnego zdjęcia z grupą samorządowców, którzy zajęli I miejsce w Powiatowym 

Turnieju Halowej Piłki Nożnej. 

 

Następnie głos zabrał kapitan drużyny Sylwester Kasprzak, który podziękował w imieniu całej 

drużyny za upamiętnienie i nagrodzenie ich za cos naprawdę wyjątkowego. Poinformował, że w 

drodze na turniej i w trakcie jego trwania mówili między sobą, że sukcesem byłoby być w 

czwórce, później w finale, aż w końcu, żeby wygrać, co też się stało. Podziękował Wójtowi, pani 

Skarbnik, panu Przewodniczącemu za pamięć o nich, a wszystkim piłkarzom za to, że mają siły i 

chęci do gry, nie obawiając się kontuzji, szczególnie w przypadku osób w wieku ponad 50 lat. 

Ponadto podziękował organizatorom XXII Turnieju Samorządowców (czyli Gminie Dobrej i 
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samorządowi powiatowemu) za jego zorganizowanie oraz partnerom za uczestnictwo, szczególnie 

Gminie Malanów. Nadmienił, że wygrana nie polegała na tym, że pojechali i wygrali, ponieważ 

niektórzy jeździli całą zimę do Dobrej lub do Malanowa, żeby przygotować się do turnieju. 

Dodał, że Malanów najczęściej z nami wygrywał, ale zmieniło się to w sobotę 18 marca, kiedy to 

samorząd gminy Kawęczyn wygrał turniej. Dodał, że na 10 samorządów w turnieju wystartowało 

8 samorządów, tj. 8 drużyn, czyli dwie grupy po cztery zespoły. Nadmienił, że dzięki szczęściu 

Karola Michalaka do losowania znaleźliśmy się w grupie z gminą Dobrą, gminą wiejska Turek 

oraz gminą Brudzew, gdzie wygraliśmy trzy mecze po 1:0 i zajęliśmy pierwsze miejsce, po czym 

weszliśmy do półfinału, gdzie spotkaliśmy się z gminą Malanów. Malanów, który był pewny 

swojej wygranej, przegrał z nami po rzutach karnych. Podobna sytuacja była w finale, gdzie 

spotkaliśmy się po raz drugi z gminą Turek, z którą wygraliśmy też po rzutach karnych i 

zostaliśmy mistrzami powiatu. Podkreślił, że każdy piłkarz dołożył do wygranej swoją „cegiełkę”, 

a jeden piłkarz to nawet dużą „cegłę”. Dodał, że tym piłkarzem jest nieobecny dzisiaj Tomek 

Musiałowski. Nadmienił, że to on ustawiał ich na turnieju, będąc podczas niego i napastnikiem, i 

obrońcą, i nawet bramkarzem w rzutach karnych. Zaznaczył, że duża zasługa wygranej przypada 

Tomkowi, za co mu serdecznie dziękuje. Ponadto powiedział, że na turniej miało miejsce kilka 

kontuzji, ale mimo nich udało się go wygrać.  

 

Ad. 6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2023; 

Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak powiedziała, że zmiany, które poddawane są dzisiaj pod 

głosowanie były w całości omówione na wspólnym posiedzeniu komisji. Pierwsza zmiana 

dotyczy pisma Wojewody Wielkopolskiego, który zwiększa dotację na realizacje Programu 

„Posiłek w szkole i w domu”  w latach 2019-2023 o kwotę 34.299,75 zł. Ponadto zmian w ramach 

środków funduszu sołeckiego dokonały dwa sołectwa, Chocim i Marianów -Kolonia. Sołectwo 

Chocim zmienia realizację zadania w ramach pozycji remont świetlicy wiejskiej, gdzie całkowicie 

rezygnuje z zadania, a środki w całości przeznacza na przebudowę altany rekreacyjnej i zmianę 

sposobu jej użytkowania na świetlicę wiejską wraz z infrastrukturą towarzyszącą. Sołectwo 

Marianów-Kolonia rezygnuje z następujących zadań: aktualizacja dokumentacji kosztorysowej - 

500 zł, budowa altany rekreacyjnej - obsługa geodezyjna - 700 zł, budowa altany rekreacyjnej - 

nadzór inwestorski - 1200 zł i zagospodarowanie terenu rekreacyjnego - budowa altany - 12000 

zł. Sołectwo przeznacza środki na następujące zadania: organizacja festynu 'Wakacje z 

funduszem' - 100 zł, organizacja festynu 'Wakacje z funduszem' - wynajem sprzętu rekreacyjnego 

- 600 zł, bieżące koszty utrzymania placu - opłata za energię elektryczną - 700 zł, budowa ogniska 

na placu rekreacyjno-sportowym - 650 zł oraz zakup i montaż lampy solarnej - 6500 zł. Kolejna 

zmiana również omawiana w ramach wspólnego posiedzenia komisji dotyczy wniosku o zakup 

programu do monitorowania i zarządzania gospodarką wodną - ściekową w kwocie 4500 zł. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że kolejna zmiana dotyczy dotacji dla policji na wykonanie 

remontu pomieszczeń biurowych w Komisariacie Policji w Dobrej w kwocie 23000 zł. Ostatnia 

zmiana dotyczy dotacji w kwocie 88 000 zł na zadanie wykonania termomodernizacji Strażnicy 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Kowalach Pańskich - Kolonii. 

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler przypomniał, że wszystkie zmiany były omawiane na 

wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. Następnie zapytał, czy ktoś chciałaby zabrać głos w 

zakresie omawianych zmian budżetowych. Dodał, że zmiany budżetowe na komisjach były 

głosowane w tzw. trzech blokach tematycznych i chciałby zachować taką formę głosowania.  

 

Nikt z radnych nie miał więcej pytań.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler poddał pod głosowanie zmiany budżetowe 

dotyczące zmian przesłanych od Wojewody Wielkopolskiego, zmian dotyczących funduszu 

sołeckiego oraz przeniesienia środków w ramach wydatków i dochodów, itp. (wszystkich zmian 
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poza dotacją dla policji i OSP w Kowalach Pańskich – Kolonii). Odbyło się głosowanie jawne 

imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetowe  (zmiany nadesłane od Wojewody Wielkopolskiego, dotyczące funduszu 

sołeckiego, przeniesienia środków w ramach wydatków i dochodów, itp.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , 

Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  

NIEOBECNI (3) 

Beata Goślińska, Bożena Kolenda , Paweł Urbanek  

 

Przewodniczący P. Gebler przedstawił wyniki głosowania i poinformował, że zmiany budżetowe 

w przedmiotowym zakresie zostały przyjęte jednogłośnie.  

 

Następnie Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie zmiany 

uchwały budżetowej w zakresie dotacji dla policji. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

głosowanie - dotacja policja  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Piotr Gebler , Sylwester Kasprzak , Sylwester Przyłęcki  

PRZECIW (5) 

Józef Iwaniak , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski  

NIEOBECNI (3) 

Beata Goślińska, Bożena Kolenda , Paweł Urbanek 

 

Przewodniczący Rady P. Gebler przedstawił wyniki i poinformował, że zmiana budżetowa 

dotycząca dotacji dla policji nie została przyjęta przez Radę Gminy.   

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie zmiany uchwały 

budżetowej w zakresie dotacji dla OSP w Kowalach Pańskich - Kolonii. Odbyło się głosowanie 

jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

głosowanie - dotacja OSP Kowale Pańskie - Kolonia 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Andrzej Jaworski , Adrian Kwinciak , 

Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, Sylwester Kasprzak , Tomasz Tyrakowski  

NIEOBECNI (3) 

Beata Goślińska, Bożena Kolenda , Paweł Urbanek  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler przedstawił wyniki i poinformował, że zmiana budżetowa 

dotycząca dotacji dla OSP w Kowalach Pańskich - Kolonii została przyjęta.   

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXIV/401/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

gminy na rok 2023. 

 

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2023-2030; 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że pierwsza zmiana, która była omawiana na 

wspólnym posiedzeniu komisji dotyczy podpisanej umowy na budowę i remont dróg w ramach 

środków otrzymanych z Polskiego Ładu. Umowa jest podpisana na okres realizacji 16 miesięcy i 

z harmonogramu wynika, że część dróg będzie realizowana i finalizowana w roku 2024, dlatego 

część środków po stronie dochodów i wydatków zostaje przeniesiona na rok 2024. Kolejna 

zmiana dotyczy zwrotu, jaki otrzymaliśmy z promesy wstępnej w zakresie budowy dróg na 

terenie gminy Kawęczyn, która została wycofana w roku 2022. Skarbnik Gminy poinformowała, 

że w tym roku otrzymaliśmy zwrot tych środków w kwocie 2 090 000,00 zł, które zostały 

zaplanowane do realizacji w roku 2024 na zadanie dotyczące budowy dróg na terenie gminy 

Kawęczyn. Ostatnia zmiana związana jest ze zmianą nazwy zadania budowy kolei relacji Turek – 

Konin w ramach projektu „Kolej +”, które po zmianach otrzymuje następujące brzmienie: 

„Budowa nowej linii kolejowej Turek-Konin w ramach Programu uzupełnienia lokalnej i 

regionalnej infrastruktury kolejowej Kolej Plus do 2029 roku”.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał żadnych pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2023-

2030. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2023-2030; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Adrian Kwinciak, Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , 

Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  

NIEOBECNI (3) 

Beata Goślińska, Bożena Kolenda , Paweł Urbanek 
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Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXIV/402/2023 w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2023-2030. 

 

c) przyjęcia  Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania      bezdomności  

zwierząt  na terenie  Gminy Kawęczyn  na  rok 2023; 

Inspektor Monika Jatczak przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał żadnych pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kawęczyn na rok 2023. Odbyło się głosowanie jawne 

imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Kawęczyn na rok 2023;  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 
Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester 
Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  
NIEOBECNI (3) 
Beata Goślińska, Bożena Kolenda , Paweł Urbanek 
 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXIV/403/2023 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Kawęczyn na rok 2023. 

 

Inspektor M. Jatczak opuściła bezpowrotnie salę posiedzeń.  

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler ogłosił 15 – minutowa przerwę w obradach.  

 

d) przystąpienia Gminy Kawęczyn do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki 

Społecznej "Opieka wytchnieniowa" edycja 2023 oraz zasad realizacji przedmiotowego programu 

w Gminie Kawęczyn; 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Jolanta Krawczyk przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler zapytał, czy ktoś ma pytania dotyczące omawianego podpunktu.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

 

Przewodniczący Rady P. Gebler poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy 
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Kawęczyn do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej "Opieka 

wytchnieniowa" edycja 2023 oraz zasad realizacji przedmiotowego programu w Gminie 

Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia Gminy Kawęczyn do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki 

Społecznej "Opieka wytchnieniowa" edycja 2023 oraz zasad realizacji przedmiotowego programu 

w Gminie Kawęczyn;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , 

Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  

NIEOBECNI (3) 

Beata Goślińska, Bożena Kolenda , Paweł Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXIV/404/2023 w sprawie przystąpienia Gminy Kawęczyn 

do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej "Opieka 

wytchnieniowa" edycja 2023 oraz zasad realizacji przedmiotowego programu w Gminie 

Kawęczyn. 

 

Kierownik GOPS Jolanta Krawczyk opuściła bezpowrotnie salę posiedzeń. 

 

e) udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

pokrycie części wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Budowa nowej linii 

kolejowej Turek-Konin” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury 

Kolejowej – Kolej+ do 2029 roku; 

Pani Monika Szymańska przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler zapytał, czy ktoś ma pytania dotyczące omawianego podpunktu.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

 

Przewodniczący Rady P. Gebler poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia 

Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części 

wkładu własnego w związku z realizacją Projektu, pn. „Budowa nowej linii kolejowej Turek-

Konin” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – 

Kolej+ do 2029 roku. Odbyło się głosowanie jawne imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

pokrycie części wkładu własnego w związku z realizacją Projektu, pn. „Budowa nowej linii 

kolejowej Turek-Konin” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury 

Kolejowej – Kolej+ do 2029 roku;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Adrian Kwinciak , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , 

Tomasz Tyrakowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Mila  

NIEOBECNI (3) 

Beata Goślińska, Bożena Kolenda , Paweł Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXIV/405/2023 w sprawie udzielenia Województwu 

Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu 

własnego w związku z realizacją Projektu, pn. „Budowa nowej linii kolejowej Turek-Konin” 

w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – 

Kolej+ do 2029 roku.  

 

Pani Monika Szymańska opuściła bezpowrotnie salę posiedzeń. 
 

f) konsultacji społecznych dotyczących zmian statutów sołectw Gminy Kawęczyn; 

Inspektor Magdalena Krakowiak przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler zapytał, czy ktoś ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie konsultacji społecznych dotyczących zmian statutów sołectw Gminy Kawęczyn. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

konsultacji społecznych dotyczących zmian statutów sołectw Gminy Kawęczyn;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , 

Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  

NIEOBECNI (3) 

Beata Goślińska, Bożena Kolenda , Paweł Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXIV/406/2023 w sprawie konsultacji społecznych 

dotyczących zmian statutów sołectw Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 
Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny.  

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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Ponadto Wójt Gminy Jan Nowak poprosił o przekazanie do Magdy Krakowiak pytań i zagadnień, 

które wraz z zaproszeniem zostaną wysłane do Zarządu Dróg Powiatowych oraz do Wód 

Polskich. Przypomniał, że państwo radni prosili o zaproszenie przedstawicieli tych instytucji na 

posiedzenie Rady Gminy. Dodał, że przedmiotowe posiedzenie można byłoby zorganizować po 

świętach. 

 

Radny S. Przyłęcki powiedział, że po świętach zostało zaplanowane wyjazdowe posiedzenie 

komisji Rady Gminy.  

 

Wójt Gminy powiedział, że należałoby powrócić do tego tematu w sprawach różnych i wolnych 

wnioskach.  

Ad. 8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za okres 

międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny J. Iwaniak poprosił o przekazanie do Nadleśnictwa w Turku wniosku o naprawę drogi, 

która została uszkodzona podczas wywozu drzew z lasu. Nadmienił, że chodzi o drogę relacji 

Chocim – Lipicze. Podkreślił, że droga jest zdewastowana i rolnicy proszą o jej naprawę, 

ponieważ niedługą zaczną wyjeżdżać na pola i nie będą mieli, jak do nich dojechać.   

 

Radny S. Kasprzaka odniósł się do hydroforni w Potworowie, która  w przyszłości mogłaby 

zaopatrywać naszą gminę w wodę, ponieważ mówi się o tym, że kiedyś wody może brakować. 

Wskazał, że element, który nie łączy naszej gminy z hydrofornią, to działka, na której jest 

położona hydrofornia, ponieważ należy ona do gminy Dobrej. Radny dodał, że hydrofornia 

swoim zasięgiem działania obejmowała kiedyś ¾ gruntów gminy Kawęczyn, dlatego można 

byłoby zastanowić się nad modernizacją jej. Wskazał, że wie, iż jakoś wody z tej hydroforni nie 

była najlepsza, ale mogłaby ona służyć np. na cele pożarnicze. Podkreślił, że można byłoby 

nawiązać jakieś rozmowy z włodarzami sąsiedniej gminy, która jest kompetentna w tym zakresie, 

na temat ewentualnej modernizacji tej oczyszczalni.  

 

Radny R. Jaśkiewicz odniósł się do tematu budowy linii kolejowej. Nadmienił, że w telewizji 

słyszy się o tym, że mieszkańcy niektórych gmin protestują w sprawie przebiegu budowy kolei. 

Radny wskazał, że otrzymaliśmy wytyczne dotyczące wysokości składek, jakie w poszczególnych 

latach będziemy musieli jako gmina uiścić, a tak naprawdę nie wiemy nawet, jaki przebieg będzie 

miała przedmiotowa linia kolejowa. Następnie odniósł się do zaproszenia przedstawicieli Wód 

Polskich na posiedzenie Rady Gminy. Poprosił, aby mieli przygotowane mapy dla obszaru rzeki 

Śwędrni oraz przedstawili zakres prac, jaki przewidują względem tego cieku wodnego. Radny 

powiedział, że nie będzie odnosił się do stanu dróg powiatowych, ponieważ wszystkim znany jest 

ten temat.  

 

Radny A. Kwinciak prosił o nakreślenie Wodom Polskim problemu dotyczącego budowania tam 

przez bobry na terenie łąk w Głuchowie. Wyjaśnił, że  woda wylewa się już poza koryto rzeki. 

Ponadto poprosił o informację, czy udało się przekazać do Zarządu Dróg Wojewódzkich 

problemu na skrzyżowaniu drogi powiatowej z drogą wojewódzką w Głuchowie, który zgłaszał 

na poprzedniej sesji. Dodał, że problem dotyczy zarwanego przepustu przez który studzienka nie 

odprowadza wody i podczas opadów powstają duże kałuże, a w następstwie tego ubytki w 

nawierzchni asfaltowej.   

 

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że kwestia zniszczonej drogi w Chocimiu zostanie zgłoszona 
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do Nadleśnictwa w dniu dzisiejszym bądź ewentualnie jutro, ponieważ już niedługo rolnicy 

wyruszą do prac rolnych. Odnosząc się do hydroforni w Potworowie powiedział, że jest to jedna z 

najstarszych hydroforni w okolicy. Wskazał, że przez wiele lat obsługiwała ona Kawęczyn i 

prawdopodobnie Kowale Pańskie. Wójt Gminy powiedział, że nie wie, w jakim stanie 

technicznym ona jest, w związku z czym nie może określić jej dalszych losów. Dodał, że jak 

słusznie zauważył pan wiceprzewodniczący Sylwester Kasprzak nie jest ona w naszej jurysdykcji, 

ale postara się dowiedzieć, jakie plany w stosunku do niej ma samorząd Gminy Dobrej. Zapytał, 

do czego miałaby ona dokładnie służyć. Wskazał, że przeznaczyliśmy dużo środków finansowych 

na remont hydroforni oraz wymianę odcinków sieci wszystkich hydroforni na terenie naszej 

gminy.   

 

Radny S. Kasprzak powiedział, że jest to gotowy obiekt, z którego można korzystać, dlatego, że 

kiedyś może braknąć wody na terenie naszej gminy, ponieważ nikt nie gwarantuję, że będzie ona 

pod dostatkiem przy takim niedoborze opadów. Dodał, że wydaje mu się, że hydrofornia w 

Potworowie miała dużo wody, tylko wodę słabej jakości. Zaznaczył, że woda nawet słabej jakości 

mogłaby posłużyć w pożarnictwie czy do innych celów, do których nie wymagana jest dobra 

jakościowo woda. Dodał, że po ewentualnej modernizacji mogłaby ona służyć nawet na cele 

użytkowe wspomagając przy tym nasze hydrofornie. Radny powiedział, że jest wiele środków 

finansowych, w ramach których można byłoby wykonać modernizację hydrofirni.  

 

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że na tą chwilę z hydroforni w Kowalach Pańskich zasilamy 

kilka miejscowości w gminie Dobra.  

 

Radny S. Kasprzak powiedział, że jego zdaniem ten temat powinien ze strony spółki wodnej z 

Konina.  

 

Wójt Gminy J. Nowak wskazał, że temat powinien zostać poruszony przez właścicieli hydroforni, 

czyli przez nas, ponieważ spółka wodna jest tylko eksploatującym, którym od 1 stycznia 

przyszłego roku może być ktoś inny. Dodał, że skontaktuje się w tej sprawie z panem 

Burmistrzem w Dobrej. Podkreślił, że jeżeli chodzi o hydrofornię to nie zna jej stanu 

technicznego, dlatego nie może w pełni odpowiedzieć na pytania związane z jej ewentualną 

modernizacją i funkcjonowaniem. Zapytał, czy ktoś z obecnych wie, kiedy zaczęła funkcjonować 

hydrofornia w Potworowie.  

 

Radny S. Kasprzak powiedział, że w 1985 roku w Kawęczynie było realizowane wodociągowanie 

i w tym okresie na pewno już funkcjonowała.  

 

Wójt J. Nowak powiedział, że na pewno funkcjonowała ona już wcześniej. Dodał, że mogła 

zacząć funkcjonować pod koniec lat 70. Następnie odniósł się do wypowiedzi radnego R. 

Jaśkiewicza dotyczącej budowy kolej, mówiąc, że w tym co powiedział radny jest na pewno dużo 

racji. Dodał, że trudno wypowiadać się na temat, który pilotuje inna jednostka, czyli Urząd 

Marszałkowski i rząd. Wójt Gminy powiedział, że temat dotyczący rzeki Śwędrni zostanie wraz z 

zaproszeniem na spotkanie przekazany do Wód Polskich. Podkreślił, że w tej sprawie będzie 

kontaktował się jeszcze z radnym. Nadmienił również, że odnotował sobie kwestię nakładki na 

drodze relacji Marcjanów – Skarżyn, którą zgłaszał radny. W dalszej części swojej wypowiedzi 

Wójt Gminy odniósł się do wniosków zgłaszanych przez radnego Adriana Kwiciaka. Wójt J. 

Nowak powiedział, że kwestię bobrów jeszcze dzisiaj sam telefonicznie zgłosi do Wód Polskich, 

natomiast w ślad za tym wyślemy też stosowne pismo. Dodał, że sam dwukrotnie był zobaczyć 

jak wygląda tam sytuacja, która może uniemożliwić przejazd na pola. Wskazał, że to nie może 

czekać, dlatego zgłosi to jeszcze dzisiaj. Następnie Wójt J. Nowak powiedział, że temat 

skrzyżowani w Głuchowie sam osobiście przekazywał nowemu kierownikowi Zarządu Dróg 

Powiatowych. Zaznaczył, że jeżeli problem dotyczy też  pasa drogi wojewódzkiej, to jeszcze 
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dzisiaj zostanie to telefonicznie zgłoszone do Zarządu Dróg Wojewódzkich, a w ślad za telefonem 

wyślemy pismo z prośbą o zajęcie się przedmiotową sprawą. Podziękował radnemu za zdjęcia. 

Dodał, że jeżeli trzeba będzie wykonać bardziej aktualne, to sami podjedziemy w celu ich 

wykonania, a następnie przekażemy je dalej. 

 

Radny A. Jaworski zgłosił, że w ciągu drogi powiatowej relacji Kowale Pańskie – Dziewiątka 

mruga jedna nowo wymieniona lampa ledowa. Dodał, że chodzi o 5 lampę od ronda w kierunku 

Dziewiątki. 

 

Wójt Gminy powiedział, że zadanie wymiany lamp oświetlenia ulicznego nie zostało jeszcze 

zakończone, dlatego mogą pojawiać się sytuacje, gdzie nie zostały zamontowanie 2-3 lampy. 

Wskazał, że firma nawet nas o tym nie informuje, tylko uzupełnia je np. za kilka dni.  

 

Radni nie mieli więcej zapytań ani wniosków.  

 

Ad. 10. Zamknięcie LXIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler- Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał LXIV Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął obrady. 

 

 

                         Protokołowała                                                    Przewodniczył   

  

                   Magdalena Krakowiak                                               Piotr Gebler 

  

 


